
Protokół Nr 8/19

z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów, które odbyło się w dniu 19 sierpnia 2019 roku. Posiedzenie

rozpoczęto o godzinie 8.00, a zakończono o godzinie 8.50.

Obecni na posiedzeniu członkowie Komisji:

1. Konstanty Marcin – Wiceprzewodniczący Komisji

2. Sielawa Paweł – Członek Komisji

Ponadto w posiedzeniu Komisji udział wzięli:

1. Duda Andrzej – Burmistrz Miasta

2. Siedlecka Katarzyna Dorota – Skarbnik Miasta

3. Kowalewska-Kuklińska Joanna – Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej

Posiedzenie otworzył i prowadził Wiceprzewodniczący Komisji Pan Marcin Konstanty.

Komisja  jednogłośnie  przyjęła  zaproponowany  porządek  posiedzenia,  który  przedstawiał  się

następująco:

1. Wydanie opinii do projektu uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku

energetycznego.

2. Wydanie opinii do projektu uchwały w sprawie sprostowania błędu pisarskiego w uchwale  

Nr II/15/18 z dnia 28 grudnia 2018 r. w sprawie podwyższenia do wysokości 150 % kryterium

dochodowego uprawniającego do udzielenia nieodpłatnego wsparcia w ramach wieloletniego

rządowego programu ,,Posiłek w szkole i w domu’’ na lata 2019-2023.

3. Wydanie opinii do projektu uchwały w sprawie sprostowania błędów pisarskich w uchwale  

Nr II/16/18 z dnia 28 grudnia 2018 r.  w sprawie określenia zasad ponoszenia odpłatności  

za  pomoc  w  formie  posiłków  udzielanych  w  ramach  wieloletniego  rządowego  programu

,,Posiłek w szkole i w domu’’ na lata 2019-2023.

4. Wydanie opinii do projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej

Miasta na lata 2019-2030.

5. Wydanie opinii do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Kolno na 2019 rok.

6. Wydanie opinii do projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej województwu

podlaskiemu.

7. Wydanie opinii do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości

stanowiącej własność miasta Kolno.

8. Wydanie  opinii  do  projektu  uchwały  w  sprawie  ustalenia  planu  sieci  publicznych  szkół

podstawowych  prowadzonych  przez  Miasto  Kolno  oraz  określenia  granic  obwodów

publicznych szkół podstawowych od dnia 1 września 2019 roku. 

9. Wydanie opinii do projektu uchwały w sprawie zmiany regulaminu wynagradzania nauczycieli

zatrudnionych w placówkach oświatowych prowadzonych przez miasto Kolno.
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10. Wydanie  opinii  do  projektu  uchwały  w sprawie  likwidacji  Gimnazjum im.  Jana  Pawła  II  

w Kolnie.

11. Wydanie opinii do projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza

Miasta Kolno.

12. Sprawozdanie z działalności Straży Miejskiej w Kolnie za II kwartał 2019 rok.

13. Zapytania i wolne wnioski.

14. Zamknięcie posiedzenia.

Streszczenie posiedzenia.

Ad. 1.

Pani  Joanna  Kowalewska  –  Kuklińska  –  Kierownik  MOPS  omówiła projekt  uchwały  w  sprawie

określenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego (projekt uchwały w załączeniu).

Po  przeanalizowaniu  Wiceprzewodniczący  Komisji poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały.  

W  wyniku  głosowania  Komisja  Budżetu  i  Finansów  jednogłośnie  (2  za,  0  przeciw,  

0 wstrzymujących się) zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku

o wypłatę dodatku energetycznego.

Ad. 2.

Pani Joanna Kowalewska – Kuklińska  – Kierownik MOPS przedstawiła projekt uchwały w sprawie

sprostowania  błędu  pisarskiego  w  uchwale  Nr  II/15/18  z  dnia  28  grudnia  2018  r.  w  sprawie

podwyższenia  do  wysokości  150  %  kryterium  dochodowego  uprawniającego  do  udzielenia

nieodpłatnego wsparcia w ramach wieloletniego rządowego programu ,,Posiłek w szkole i w domu’’ na

lata 2019-2023 (projekt uchwały w załączeniu).

Po  przeanalizowaniu  Wiceprzewodniczący  Komisji poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały.  

W  wyniku  głosowania  Komisja  Budżetu  i  Finansów  jednogłośnie  (2  za,  0  przeciw,  

0  wstrzymujących  się)  zaopiniowała  pozytywnie  projekt  uchwały  w  sprawie  sprostowania  błędu

pisarskiego w uchwale Nr II/15/18 z dnia 28 grudnia 2018 r. w sprawie podwyższenia do wysokości

150  % kryterium  dochodowego  uprawniającego  do  udzielenia  nieodpłatnego  wsparcia  w  ramach

wieloletniego rządowego programu ,,Posiłek w szkole i w domu’’ na lata 2019-2023.

Ad. 3.

Pani  Joanna  Kowalewska  –  Kuklińska  –  Kierownik  MOPS  omówiła projekt  uchwały  w  sprawie

sprostowania błędów pisarskich w uchwale Nr II/16/18 z dnia 28 grudnia 2018 r. w sprawie określenia

zasad  ponoszenia  odpłatności  za  pomoc  w formie  posiłków  udzielanych  w  ramach  wieloletniego

rządowego programu ,,Posiłek w szkole i w domu’’ na lata 2019-2023 (projekt uchwały w załączeniu).

Po  przeanalizowaniu  Wiceprzewodniczący  Komisji poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały.  

W  wyniku  głosowania  Komisja  Budżetu  i  Finansów  jednogłośnie  (2  za,  0  przeciw,  

0 wstrzymujących się)  zaopiniowała pozytywnie projekt  uchwały w sprawie  sprostowania błędów
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pisarskich w uchwale Nr II/16/18 z dnia 28 grudnia 2018 r. w sprawie określenia zasad ponoszenia

odpłatności  za  pomoc  w  formie  posiłków  udzielanych  w  ramach  wieloletniego  rządowego

programu ,,Posiłek w szkole i w domu’’ na lata 2019-2023.

Ad. 4.

Pani  Katarzyna  D.  Siedlecka –  Skarbnik  Miasta przedstawiła projekt  uchwały  w sprawie  zmian  

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta na lata 2019-2030 (projekt uchwały w załączeniu).

Po  przeanalizowaniu  Wiceprzewodniczący  Komisji  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały.  

W  wyniku  głosowania  Komisja  Budżetu  i  Finansów  jednogłośnie  (2  za,  0  przeciw,  

0 wstrzymujących się) zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały w sprawie  zmian w Wieloletniej

Prognozie Finansowej Miasta na lata 2019-2030.

Ad. 5.

Pani  Katarzyna  D.  Siedlecka –  Skarbnik  Miasta omówiła projekt  uchwały  w  sprawie  zmian  

w budżecie miasta Kolno na 2019 rok (projekt uchwały w załączeniu).

Po  przeanalizowaniu  Wiceprzewodniczący  Komisji  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały.  

W  wyniku  głosowania  Komisja  Budżetu  i  Finansów  jednogłośnie  (2  za,  0  przeciw,  

0 wstrzymujących się) zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta

Kolno na 2019 rok.

Ad. 6.

Pan Andrzej  Duda – Burmistrz  Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy

finansowej województwu podlaskiemu (projekt uchwały w załączeniu).

Po  przeanalizowaniu  Wiceprzewodniczący  Komisji poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały.  

W  wyniku  głosowania  Komisja  Budżetu  i  Finansów  jednogłośnie  (2  za,  0  przeciw,  

0  wstrzymujących  się)  zaopiniowała  pozytywnie  projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy

finansowej województwu podlaskiemu.

Ad. 7.

Pan  Andrzej  Duda –  Burmistrz  Miasta omówił projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  

na zamianę nieruchomości stanowiącej własność miasta Kolno (projekt uchwały w załączeniu).

Po  przeanalizowaniu  Wiceprzewodniczący  Komisji poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały.  

W  wyniku  głosowania  Komisja  Budżetu  i  Finansów  jednogłośnie  (2  za,  0  przeciw,  

0  wstrzymujących  się)  zaopiniowała  pozytywnie  projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  

na zamianę nieruchomości stanowiącej własność miasta Kolno.

Ad. 8.

Pan Andrzej Duda – Burmistrz Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia planu sieci

publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Miasto Kolno oraz określenia granic obwodów

publicznych szkół podstawowych od dnia 1 września 2019 roku (projekt uchwały w załączeniu).
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Po  przeanalizowaniu  Wiceprzewodniczący  Komisji poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały.  

W  wyniku  głosowania  Komisja  Budżetu  i  Finansów  jednogłośnie  (2  za,  0  przeciw,  

0  wstrzymujących się)  zaopiniowała  pozytywnie  projekt  uchwały  w sprawie  ustalenia  planu  sieci

publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Miasto Kolno oraz określenia granic obwodów

publicznych szkół podstawowych od dnia 1 września 2019 roku.

Ad. 9.

Pan  Andrzej  Duda –  Burmistrz  Miasta omówił projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  regulaminu

wynagradzania nauczycieli  zatrudnionych w placówkach oświatowych prowadzonych przez miasto

Kolno (projekt uchwały w załączeniu).

Po  przeanalizowaniu  Wiceprzewodniczący  Komisji poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały.  

W  wyniku  głosowania  Komisja  Budżetu  i  Finansów  jednogłośnie  (2  za,  0  przeciw,  

0  wstrzymujących  się)  zaopiniowała  pozytywnie  projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  regulaminu

wynagradzania nauczycieli  zatrudnionych w placówkach oświatowych prowadzonych przez miasto

Kolno.

Ad. 10.

Pan Andrzej Duda – Burmistrz Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie likwidacji Gimnazjum 

im. Jana Pawła II w Kolnie (projekt uchwały w załączeniu).

Po  przeanalizowaniu  Wiceprzewodniczący  Komisji poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały.  

W  wyniku  głosowania  Komisja  Budżetu  i  Finansów  jednogłośnie  (2  za,  0  przeciw,  

0 wstrzymujących się) zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały w sprawie likwidacji Gimnazjum 

im. Jana Pawła II w Kolnie.

Ad. 11.

Pan  Andrzej  Duda –  Burmistrz  Miasta omówił projekt  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  skargi  

na działalność Burmistrza Miasta Kolno (projekt uchwały w załączeniu).

Po  przeanalizowaniu  Wiceprzewodniczący  Komisji poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały.  

W  wyniku  głosowania  Komisja  Budżetu  i  Finansów  jednogłośnie  (2  za,  0  przeciw,  

0  wstrzymujących  się)  zaopiniowała  pozytywnie  projekt  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  skargi  

na działalność Burmistrza Miasta Kolno.

Ad. 12.

Pan Andrzej  Duda  –  Burmistrz  Miasta  przedstawił sprawozdanie  z  działalności  Straży  Miejskiej  

w Kolnie  za  II  kwartał  2019 rok oraz  odpowiadał  na pytania zadawane przez  członków Komisji

(sprawozdanie w załączeniu).

Po  analizie  sprawozdania  Wiceprzewodniczący  Komisji stwierdził,  że  Komisja  nie  wnosi  uwag  

do przedłożonego sprawozdania z działalności Straży Miejskiej w Kolnie za II kwartał 2019 rok.

Ad. 13.

W tym punkcie nikt nie zabrał głosu.

4



Ad. 14. 

Z uwagi  na  wyczerpanie  porządku  dziennego  i  braku  chętnych  do  dyskusji,  na  tym posiedzenie

Komisji zostało zakończone.

Wiceprzewodniczący Komisji podziękował za udział i zamknął posiedzenie Komisji. 

Na tym protokół zakończono.

       

    Wiceprzewodniczący Komisji

     Marcin Konstanty

Protokołowała:

Monika Luty
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